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Närvarande: 

Pasi Kallio  

Micael Svensson 

Kerstin Hollertz 

Lars S. Karlsson   

Carina Larsson 

Kerstin Lindqvist 

Henry Fredén (via högtalartelefon) 

 

Gäst: Göran Lindberg (§3)  

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Pasi Kallio, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av sekreterare och justerare 

Kerstin Hollertz utsågs till sekreterare och Carina Larsson till justerare. 

 

§3.  30-årsjubileum 

Göran Lindberg, medlem i Örebridgen och i Odd Fellow, redogör för hur festen skulle kunna 

genomföras. Som förlaga har vi det lyckade 25-årsjubiléet. Vi behöver ta itu med följande frågor: 

- Göran undersöker om lokalen är ledig något av två önskade alternativ. 

- En festkommitté ska tillsättas. Kerstin L organiserar denna. 

- Antal deltagare bestäms till 150. Medlemmar med eller utan respektive ska bjudas in. 

- Anmälan på ett enda ställe, papperslista på klubben. 

- Kuvertavgift ska fastställas. Klubben kommer att budgetera sponsring med 50 000 kr. 

- Önskemål om mat och dryck samt kostnad per person ska specificeras. 

- Blad med inbjudan ska framställas. 

 

§4. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 15 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

  

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 15 godkänns. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade att verksamhetsåret 2019 07 01 – 2021 12 31 har gått med 64 583 kr i 

överskott. Det beror främst på bidrag från Örebro kommun 271 975 kr och medlemmar 31 450 kr. 

Dessutom har förhandlingar ägt rum med ÖBO vilket resulterat i sänkt grundhyra med 86 184 kr per 

år. 

Henry kommer snarast att lägga fram ett budgetförslag inför verksamhetsåret 2022.   
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§5. Corona 

Smittspridning av omikron i samhället har ökat drastiskt senaste månaden och nya restriktioner i 

samhället har införts.  

Beslutades per capsulam 11 januari: 

För Örebridgen gäller samma försiktighetsregler som finns anslagna sedan tidigare, men med 

tillägget att vi från och med 12 januari begränsar antal personer som får vistas i lokalen till max 33 

personer. Därmed har vi också infört föranmälan till samtliga tävlingar. 

Önskemål har inkommit från medlem angående återinförande av bordskryssen. 

 

Beslutades: 

Styrelsen anser inte att det just nu är befogat att återinföra bordskryssen. När de köptes in och 

monterades upp fanns inte möjligheten till vaccination. I nuläget har ju våra medlemmar fått både 

två och i de flesta fall tre sprutor. 

 

 

§6. Lokalen 

Lokalen behöver städas två/tre gånger i veckan. Vår skolungdom har ställt sig positiv till att hjälpa oss 

även fortsättningsvis.  

 

Beslutades: 

Styrelsen beslutade att anlita vår skolungdom för fortsatt uppdrag med städning. Tre personer från 

styrelsen har anmält sig som backup vid sjukdom och ledigheter. 

 

 

§7. Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Det planeras lagspel för mindre rutinerade. En arbetsgrupp har bildats för detta ändamål. 

 

Avgiften för lagspelet Vinterligan är 50 kr/person. För nästkommande lagspel höjs avgiften till 60 

kr/person.  

 

Utbildningar 

Beslutades: 

Nybörjarkurs planeras till onsdagar från mars 2022. Ny litteratur från Nya bridgeskolan i St. Eriks 

lokaler i Stockholm ska köpas in. 

Temakurs planeras till fredagar från mars 2022.  

Övningsspelet kommer att övergå till en steg II-utbildning. 
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§8. Sponsring av deltagande i vissa tävlingar 

 

Beslutades: 

Klubben kommer att från och med 2022 sponsra hela startavgiften plus hotellkostnad enligt schablon 

för deltagande i Superettan och Elitserien. 

Klubben kommer även att från och med 2022 sponsra halva startavgiften för lagspel i division II, III 

och IV. Lagkaptenerna ska informeras om det nya beslutet. 

 

 

§9. Övriga frågor 

 

Årsmötet 

Beslutades: 

Årsmötet för verksamhetsåret 200701 – 211231 ska genomföras 13 mars. När 

verksamhetsberättelsen och budget för 2022 är klara ska kallelse och handlingar skickas ut till 

medlemmarna per e-post. 

 

Plaketter 

Beslutades: 

Plaketter som delas ut skall graveras.   

 

Diplom 

Beslutades: 

Vi behöver skapa plats för nya diplom som visar framgångar i SM-tävlingar. Äldre diplom till 

bronsmedaljörer ska därför successivt tas ned från väggen. 

 

§10. Nästa möte 
Nästa möte blir tisdagen 22 februari 2022 kl. 17.00 

 

 

§11.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Carina Larsson/ 


